
اردوگاه آبی

 باشگاه استقلال 
اسامی منتشره را تأیید نکرد

طی روزهای گذشـــته چند لیســـت در فضـــای مجازی 
و برخی رســـانه ها به عنوان لیســـت خرید اســـتقلال 

 . شد منتشر 
در تازه ترین لیســـتی که منتشـــر شـــد نـــام بازیکنانی 
همچـــون عـــارف غلامـــی و غلامرضا ثابـــت ایمانی در 
فهرســـت اســـتقلال وجود داشـــت که بـــا انتقادهای 
صغیر و کبیر مواجه شـــد و بســـیاری از اســـتقلالی ها 
معتقد بودند که باشـــگاه اســـتقلال اشـــتباه بزرگی را 
مرتکب می شـــود و نبایـــد تن به جذب ایـــن بازیکنان 

 . هد بد
انتقاد هـــا درحالـــی نگاه ها را به ســـمت و ســـوی خود 
جلـــب کرد که مســـئولان باشـــگاه اســـتقلال از وجود 

چنین لیســـتی ابـــراز بی اطلاعـــی کردند. 
یکی از مسئولان باشگاه اســـتقلال که نخواست نامی 
از او در رســـانه ها برده شـــود بـــه ایران ورزشـــی اعلام 
کـــرد که اساســـاً چنیـــن لیســـتی صحت نـــدارد و قرار 
نیســـت این بازیکنان به خدمت گرفته شـــود. پاسخ 
این فـــرد نشـــان می دهد که ظاهـــراً اهـــداف دیگری 
پشـــت این ماجرا وجود داشته و شـــاید از همان ابتدا 
برخـــی به هدف بازارگرمـــی برای این بازیکنـــان آنها را 
در لیســـت اســـتقلال قرار داده اند. اینکه چرا و به چه 
دلیـــل این بازیکنان به اســـتقلال منتســـب شـــده اند 

شـــاید به برخی دلال ها مرتبط باشـــد.

ماشاریپوف به شمس آذر می رسد
مصدومیتـــی کـــه بـــرای جلال الدیـــن مشـــاریپوف به 
وجود آمده بـــود موجب نگرانی هایی برای ســـرمربی 
اســـتقلال شـــد اما بـــا تـــلاش پزشـــکان اســـتقلال و 
همچنیـــن پیگیری هـــای ماشـــاریپوف او بـــه بـــازی با 

شـــمس آذر خواهد رســـید. 
دربـــاره او گفتـــه شـــده در روزهـــای آتـــی می تواند در 
تمرینـــات جـــدی گروهـــی حاضـــر شـــود و پا بـــه پای 
دیگـــر بازیکنـــان تمرین کند کـــه باید دیـــد این اتفاق 

رخ خواهـــد داد یـــا خیر؟! 
ماشـــاریپوف کـــه در تیـــم ملی ازبکســـتان هـــم بازی 
می کنـــد یکـــی از مهره هـــای کلیـــدی اســـتقلال در 
بازی هـــای  در  و  می شـــود  محســـوب  آتـــش  خـــط 
پایانـــی نیم فصـــل اول عملکـــرد بســـیار خوبـــی در 
 ترکیـــب اســـتقلال داشـــت و رضایـــت موســـیمانه را 

جلب کرد. 
بدون شـــک تداوم حضور چنیـــن بازیکنی در ترکیب 
اســـتقلال می توانـــد یـــک نقطـــه امیـــدواری بـــرای 
موســـیمانه و همکارانـــش باشـــد تـــا با خیال آســـوده 

بازیکنـــان هجومـــی را کنـــار هـــم چیدمـــان کند.

 آزادی همچنان در رادار استقلال

یکـــی از بازیکنانـــی کـــه اســـتقلال در نقل وانتقـــالات 
نیم فصـــل بنـــا دارد به خدمـــت بگیرد، محمـــد آزادی 
اســـت که در تیم العروبه امارات بـــازی می کند. آزادی 
فصل پیش در ترکیب تیم نســـاجی قرار داشـــت و به 
ســـبب گلزنی در این باشـــگاه مورد توجه تیـــم اماراتی 
قرار گرفت اما درخشـــش او در فوتبال امارات ســـبب 
شـــده که هم اســـتقلال و هم پرســـپولیس سراغ این 

بروند.  بازیکن 
باشـــگاه اســـتقلال همچنان موضوع جـــذب آزادی را 
بـــا جدیت دنبـــال می کنـــد و بنـــا دارد ایـــن بازیکن را 
بـــه خدمت بگیـــرد. هرچند کـــه این خبر بـــا توجه به 
اینکه هنوز لیســـت اســـتقلال بســـته اســـت و جایی 
بـــرای ورود بازیکنـــان جدیـــد نیســـت و درعین حال 
بـــا اســـتناد بـــه اظهـــارات جویبـــاری کـــه گفتـــه برای 
نیم فصـــل دســـت و بالـــش بســـته اســـت بایـــد دید 
این انتقـــال انجام خواهد شـــد یا خیـــر؟! آزادی جزو 
بازیکنانـــی اســـت کـــه قابلیـــت بـــازی در پســـت های 
هجومـــی را دارد و می توانـــد هـــم به عنـــوان مهاجم و 

هم وینگـــر برای اســـتقلال بـــازی کند.
 

آخرین وضعیت مصدومان استقلال
بـــا  بـــاز هـــم  اســـتقلال در شـــروع نیم فصـــل دوم 
مصدومانـــی مواجـــه اســـت و برخـــی بازیکنـــان را در 
اختیـــار نخواهـــد داشـــت. زکی پور، زبیـــر نیک نفس، 
محمدحســـین اســـلامی و مهـــرداد محمـــدی درحال 
تمرینـــات اختصاصی هســـتند و حضورشـــان در بازی 

بـــا شـــمس آذر قطعی بـــه نظر نمی رســـد. 
نیک نفـــس نیز که رونـــد درمانی اش همچنـــان ادامه 
دارد، طـــی یکـــی دو روز آینـــده مـــورد بررســـی نهایی 
قـــرار خواهـــد گرفت تـــا وضعیتـــش بـــرای بازی های 
آتی اســـتقلال مشخص شـــود. شـــاید نیک نفس هم 
ماننـــد ماشـــاریپوف به بـــازی بـــا شـــمس آذر قزوین 
برســـد و بتواند اســـتقلال را در خط میانـــی همراهی 
کند. موســـیمانه در فصل جاری بارها در نشست های 
خبری پیرامون تعـــدد مصدومان مصاحبـــه کرده و از 

ایـــن وضعیت راضی نیســـت. 
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آمار نگران کننده سیدحسین در نیم فصل اول

15 گل خورده در 14 بازی
بازیکنی که فقط  یک پاس گل داد

کاکوتا زیر ذره بین هواداران استقلال

سیدحسین حسینی در نیم فصل اول 
لیگ بیســـت و چهارم عملکـــرد قابل 
دفاعی از خود به جا نگذاشـــته است. 
دروازه بان اســـتقلال در حالی که زمان 
چندانـــی تـــا بـــازی هفتـــه شـــانزدهم 
مقابل شـــمس آذر قزوین باقی نمانده 
و قطعاً انتخاب اول موســـیمانه در این 
بازی خواهـــد بـــود، در نیم فصل دوم 
مأموریت بسیار دشـــوارتری نسبت به 

نیم فصـــل اول پیش رو دارد. 
او عـــلاوه بر اینکـــه به عنـــوان کاپیتان 
بایـــد اســـتقلال را به ســـمت بردهای 
بیشـــتر هدایـــت کنـــد، خود نیـــز باید 
مراقبـــت بیشـــتری از دروازه تیمـــش 
داشـــته باشـــد تا تعداد گل هایی که در 
نیم فصـــل اول دریافت کـــرد، افزایش 

 . بد نیا
حســـینی در 14بازی کـــه در نیم فصل 
اول بـــرای اســـتقلال به میـــدان رفت 
15گل دریافت کرد. اینکه حســـینی در 
15گل خورده تیمش مقصر اول باشـــد 
قطعـــاً تحلیـــل درســـت و منصفانه ای 
نیســـت اما پرواضح اســـت کـــه وقتی 
14بـــازی  ایـــن تعـــداد گل در  تیمـــی 
دریافـــت می کنـــد، درســـت یـــا غلـــط 

نگاه هـــا بـــه ســـمت دروازه بـــان تیـــم 
 . ود می ر

البتـــه نه اینکـــه جانشـــین حســـینی 
در آن تک بـــازی کـــه او غایـــب بـــود، 
توانســـت عملکـــرد مطلوبـــی از خود 

باقی بگذارد، نه این طور نیســـت. 
خالدآبـــادی نیـــز در تک بـــازی 
که بـــرای اســـتقلال بـــه میدان 
رفت، 3بار دروازه خود را مقابل 

ذوب آهـــن باز شـــده دید 
تـــا روزی ناامیدکننده 

را مقابـــل هـــواداران 
ر  د ل  ستقـــــــــــــــلا ا
ورزشـــگاه شـــهدای 
رقـــم  شـــهرقدس 
ن  نشـــا و  نـــد  بز

دهـــد کـــه همچنان 
جانشـــین مناسبی برای 

حســـینی نیســـت. طبیعی 
چنیـــن  ر  د کـــه  ســـت  ا
شـــرایطی و بـــا توجـــه بـــه 
اینکه حســـینی ســـوابق و 

تجربیات قابل توجهی دارد، 
موســـیمانه دوباره به شـــماره 

یک تیمش چشـــم بدوزد و در 
نیم فصـــل دوم نیز بـــه او تکیه 

کند امـــا اینکه حســـینی موفق 
شود اعتماد موســـیمانه را جلب 

کنـــد ســـؤالی اســـت کـــه در طول 

نیم فصـــل دوم پاســـخش را دریافـــت 
خواهیـــم کـــرد. طبـــق آمـــار موجـــود 
حســـینی در هر بازی بیـــش از یک گل 
دریافت کـــرده که چنین آمـــاری برای 
دروازه بانـــی که ســـابقه بـــازی در جام 
جهانـــی را در کارنامـــه دارد، مطلوب 
نیســـت و حســـینی بایـــد تـــلاش 
تـــازه ای در راســـتای بازگردانـــدن 
اعتماد هـــا بـــه ســـمت و ســـوی 
خـــود به خرج دهد. شـــاید 
هـــم یکـــی از دلایلـــی که 
موجب شده موسیمانه 
خواســـتار جذب یک 
دروازه بانـــی  مربـــی 
دیگر برای اســـتقلال 
شـــود، همـــــــــــــین 
موضوع باشـــد. به 
موسیمانه  هرحال 
آمارهـــای دقیقـــی 
وضعیـــــــــــــت  از 
ن  یکنـــــــــــــــــا ز با
رد  ا د ر  ختیـــا ا ر  د
و مضـــاف بر آن ســـاعات 
قابل توجهـــی از روز را کنار 
دستیاران و بازیکنان خود 
ســـپری می کند و می تواند 
د  عملکـــر بـــی  خو بـــه 
زیرمجموعـــه خـــود را زیـــر 

بگیرد.  نظـــر 

نکونـــام،  جـــواد  فصـــل،  ابتـــدای  در 
سرمربی اســـتقلال، دو بازیکن خارجی 
بـــه نام هـــای دیدیـــه اندونـــگ و گائـــل 
کاکوتا را بـــه خدمت گرفـــت. هواداران 
اســـتقلال مدت هـــا منتظـــر بودنـــد تا 
خبـــری از انتقـــال یکـــی از ســـتاره های 
اســـبق فوتبال جهـــان بشـــنوند. گائل 
کاکوتـــا، بازیکنـــی که ســـابقه بـــازی در 
را  چلســـی  ماننـــد  بزرگـــی  تیم هـــای 
داشـــت و به عنوان یکی از مستعدترین 
شـــناخته  گذشـــته  دهـــه  بازیکنـــان 
ماه هـــا  از  پـــس  ســـرانجام  می شـــد، 
انتظـــار، بـــه ایران آمـــد و قـــراردادش را 
بـــا اســـتقلال امضـــا کـــرد. در حالی که 
اندونـــگ در خط میانـــی عملکرد قابل 
قبولـــی از خود ارائـــه داد و بـــه مهره ای 
کلیـــدی تبدیل شـــد، کاکوتا نتوانســـت 
آن طـــور که انتظـــار می رفت بدرخشـــد 
و نمایـــش ناامیدکننـــده ای را از خـــود 

به جـــا گذاشـــت. 
کاکوتا در شـــروع حضورش در استقلال 
نـــرم  دســـت وپنجه  مصدومیـــت  بـــا 
کـــرد و بـــه همین دلیـــل تعـــداد زیادی 
از مســـابقات را از دســـت داد، امـــا بـــا 
ورود پیتســـو موســـیمانه بـــه کادرفنـــی 

اســـتقلال، فرصت های بیشـــتری برای 
بـــازی پیدا کـــرد. با این حـــال، عملکرد 
او در زمان بازی نشـــانی از یک ســـتاره با 
کلاس جهانی نداشت که هواداران این 
انتظـــار را از او داشـــتند. تنها یک پاس 

گل در دیـــدار با خیبـــر خرم آباد و 
907 دقیقه بـــازی، کارنامه او در 

نیم فصـــل اول بود.
ی  ها ر ا هشـــد غـــم  علی ر

رسانه ها در مورد سابقه 
ی  میت هـــا و مصد
ایـــن بازیکـــن، جواد 

ت  بشـــد م  نـــا نکو
یـــن  ا ن  هـــا ا خو
بازیکـــن بـــود امـــا 
عمـــل  در  کاکوتـــا 

تاکنـــون آن بازیکنـــی 
کـــه انتظار می رفـــت جلوه 
نکرد. ایـــن وضعیت به طور 
ملمـــوس باعـــث ناامیدی 
هـــواداران شـــده، چـــرا که 
انتظـــار داشـــتند یکـــی از 
نتقال هـــای  ا مهم تریـــن 

فصل به بهره برداری برســـد 
و کاکوتـــا را در وضعیـــت بهتری 

ببیننـــد.
حتی قبل از شروع نقل وانتقالات 

نیم فصل زمزمـــه کنار رفتـــن کاکوتا 
از اســـتقلال نیز شـــنیده شـــد اما این 

اخبار صحت نداشـــت چون موسیمانه 
اعتقـــاد دارد این بازیکـــن می توانند در 
ادامـــه لیـــگ عملکـــرد بهتـــری از خود 
بـــه نمایـــش بگـــذارد. ضمـــن اینکـــه 
اســـتقلال در ایـــن مقطع قـــدرت مانور 
چندانـــی نخواهـــد داشـــت. کاکوتا که 
اکثـــر مقاطـــع فصـــل مصـــدوم  در 
بـــوده و زمانـــی کـــه در زمیـــن بـــود 
نیـــز نتوانســـته تحولی مثبت 
ایجـــاد کند، حـــالا به یک 
علامـــت ســـؤال بـــزرگ 
برای تیم تبدیل شـــده 
اســـت. کاکوتا حتی 
بهتریـــن موقعیـــت 
گلزنـــی تیمش را در 
بـــازی بـــا گل گهـــر 
و  داد  دســـت  از 
را  اول  نیم فصـــل 
بـــدون گل و تنها با یک 
پاس گل به پایان رسانده 

. ست ا
حـــال نیم فصل پیش روی 
کاکوتا اســـت تـــا خودش را 
در دل هـــواداران اســـتقلال 
جا کند و نشـــان دهد خرید 
باارزشـــی بـــوده و می توانـــد 
یکـــی از مهره هـــای کلیدی و 
ارزشـــمند اســـتقلال در نیم فصل 

دوم باشد.

آمار سوژه

بـــا تصمیـــم فدراســـیون فوتبال حســـن 
بـــه  ل  ســـتقلا ا ت  پیشکســـو شـــن  و ر
همـــراه مهـــدی تاج بـــرای قـــرارداد امضا 
خواهرخواندگـــی راهی ترکیه می شـــوند. 
روشـــن که خود را از جزئیات این موضوع 
بی خبـــر می دانـــد، معتقـــد اســـت ترکیه 
به خاطـــر اینکه خـــودش را از آســـیا جدا 
کرده می توانـــد به فوتبال مـــا کمک کند 
و این مـــراودات ســـودمند خواهـــد بود.

دلیل حضور شما و پروین به همراه 
تاج در ترکیه چیست؟

باخبـــر  هـــم  خودمـــان  کار،  جزئیـــات  از 
نیســـتیم اما گویـــا از آنجایی که چنـــد نفر از 
پیشکســـوتان فوتبـــال ترکیه حضـــور دارند، 

فدراســـیون تصمیم گرفته مـــن و پروین هم 
حضور داشـــته باشـــیم.

قرارداد خواهرخواندگی و مراوده با 
ترکیه کمکی به فوتبال ما می کند؟

ســـابقه مراوده ما بـــا ترک ها به 50-40 ســـال 
قبـــل برمی گـــردد، در آن مقطـــع تورنمنتـــی 
تحت عنوان جـــام »عمران« وجود داشـــت 
که تیـــم ملی مـــا، پاکســـتان و ترکیـــه هر دو 
ســـال یکبار بـــا یکدیگـــر رقابـــت می کردند. 
ترکیه از همان ســـال ها تیم خوبی داشـــت. 
از آنهـــا می خواســـتند کـــه در قالـــب تیمـــی 
آســـیایی در جـــام جهانی حضور پیـــدا کنند 
امـــا آنهـــا خـــود را بالاتـــر از آســـیا می دیدند و 
قبـــول نمی کردنـــد. همین هم شـــد و تمام 
تلاش شـــان را کردنـــد تا جـــزو منطقـــه اروپا 
شـــوند و فوتبال شـــان هـــم اروپایی شـــود. 
آنهـــا کم کـــم پیشـــرفت کردنـــد و بانک هـــا و 
دولت شـــان قبول کردنـــد که به باشـــگاه ها 
وام قرض الحســـنه برای ســـاخت ورزشـــگاه 
بدهنـــد، چیـــزی کـــه مـــا در ایـــن ســـال ها 
نداشـــتیم. ســـطح تیم ملـــی ترکیـــه خوب 

اســـت و می توانـــد بـــه ما کمـــک کنند.
گویا با تیم هایی مثل امارات و 

ژاپن هم قرارداد خواهرخواندگی 
داشته ایم، این دو نمی توانند بیشتر 

از ترکیه کمک حال فوتبال ما باشند؟
نه مـــن معتقـــد هســـتم کـــه ترکیه بـــه این 
دلیـــل کـــه خـــودش را از آســـیا جـــدا کـــرده 
بیشـــتر از ژاپن و امارات می توانـــد به فوتبال 

مـــا کمـــک کند.
شرایط تیم ملی راچطور می بینید، 

با این فرمان صعود به دور حذفی 
جام جهانی ممکن خواهد بود؟

صعودمـــان بـــه جـــام جهانـــی کـــه قطعـــی 
اســـت ولی جمـــع کـــردن تیم ملی ســـخت 
اســـت چرا که ما برخـــلاف خیلـــی از تیم ها 
برنامـــه ای نداریـــم. بایـــد در نظـــر بگیریـــم 
که فوتبـــال ما 2ســـال آینـــده نه فقـــط جام 
جهانی که بازی های آســـیایی را هم در پیش 
دارد و باید از همین الان تمـــام هم و غم مان 
را صعـــود بـــه مراحـــل بالاتـــر جـــام جهانی و 

بازی هـــای آســـیایی بگذاریـــم.

به نظر می رسد جنجالی ترین 
انتخابات فدراسیون فوتبال را در 

پیش داریم.
مـــن این طور فکـــر نمی کنـــم کـــه انتخابات 
جنجالـــی باشـــد ولـــی از کســـانی کـــه رأی 
می دهند خواهش می کنم هوشـــیار باشند 

و آگاهانـــه رأی دهند.
حضور مجدد تاج را چطور 

می بینید؟
تـــاج از یـــک نظر خوب اســـت کـــه در AFC و 
FIFA جایگاهی دســـت وپا کـــرده و ارتباطات 
خوبـــی دارد. اگـــر کســـی می خواهـــد جای 
تـــاج را بگیرد باید در آســـیا کرســـی داشـــته 
باشـــد چـــون در غیـــر ایـــن صـــورت نه تنهـــا 
نمی توانـــد کمکـــی کنـــد کـــه خـــودش هم 

اذیـــت می شـــود.
 استقلال هم اردویش در ترکیه 
درحال به پایان رسیدن است و 

باید خود را آماده بازی با شمس آذر 
کند. چه نظری درباره این تیم در 

نیم فصل دوم دارید.

چیـــزی که داریـــم می بینیم دهمـــی جدول 
لیـــگ اســـت. اســـتقلال فـــرق چندانـــی با 
گذشـــته نکرده اســـت. قبلاً اوضـــاع بد بود 
حـــالا هـــم تعریفـــی نـــدارد. مـــن رک حرف 
می زنـــم و دوســـت ندارم خوشـــایند کســـی 
صحبت کنـــم. به اعتقاد من اســـتقلال باید 

در نیم فصـــل دوم امتیـــازات عقب افتـــاده 
ایـــن جایـــگاه در شـــأن  را جبـــران کنـــد. 
اســـتقلال نیســـت. باید ببینیم موسیمانه و 
همکارانش در دوران آماده ســـازی چه کاری 
انجـــام داده اند. بزودی عملکرد موســـیمانه 

و بازیکنـــان مشـــخص خواهد شـــد.

دهمی در شأن استقلال نیست
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باشگاه اســـتقلال با جوئل کوجو قرارداد 
رســـمی امضـــا کرده اســـت. ایـــن بازیکن 
3فصل ونیـــم در ترکیـــب  قـــرار اســـت 
آبی هـــا حضـــور یافتـــه و درخـــط حملـــه 

اســـتقلال به بـــازی گرفته شـــود. 
جذب کوجو می توانـــد در درازمدت برای 
اســـتقلال یک منبـــع درآمد هم باشـــد و 
چنانچه بازیکـــن غنایی الاصل آبی ها که 
در تیم ملی قرقیزســـتان بـــازی می کند، 
در ترکیـــب آبی ها به مهره ای درخشـــان 
تبدیـــل شـــود، ترانســـفر او بـــه لیگ های 
دیگـــر بـــرای اســـتقلال ســـودآور خواهد 
بـــود. در واقـــع با ایـــن دیـــدگاه می توان 
جـــذب این بازیکن را که ســـن مناســـبی 
هـــم دارد، توجیـــه کـــرد، چرا کـــه کوجو 
هم قابلیت تأمین نیازهای اســـتقلال در 
خط حملـــه را دارد و هم اینکـــه می تواند 
در آینـــده به یـــک گزینـــه برای ترانســـفر 
تبدیل شـــود چرا که مدیران این باشـــگاه 
قـــرارداد مناســـبی نیـــز بـــا ایـــن بازیکن 
منعقـــد کرده انـــد و عـــلاوه بـــر نیم فصل 
لیـــگ بیســـت وچهارم 3 فصـــل دیگر نیز 

باید برای اســـتقلال بـــازی کند.
اما انتقال کوجو به اســـتقلال با چالشـــی 

مواجه اســـت. کوجو درحالی با استقلال 
قرارداد بســـته که هنوز مشـــخص نیست 
مدیـــران ایـــن باشـــگاه قصـــد دارنـــد چه 
زمان نـــام ایـــن بازیکن را به طور رســـمی 
وارد لیســـت کنند. مشـــکل این است که 
هنوز بازیکنی از فهرست استقلال خارج 
نشـــده کـــه کوجـــو بتوانـــد در فهرســـت 
اســـتقلال قرار بگیرد. علاوه بر او مهرداد 
محمـــدی نیـــز قـــرار اســـت بـــه لیســـت 
اســـتقلال بازگردد و مدیران این باشـــگاه 
بایـــد بـــرای نیم فصل دوم دســـت کم نام 
2بازیکن را از فهرســـت خود خارج کنند 
تا مشـــکلی بـــرای ورود ایـــن بازیکنان در 

ترکیب اســـتقلال ایجاد نشـــود.
باشـــگاه اســـتقلال تاکنون نتوانسته نام 
بازیکنانـــی کـــه در روزهـــای اخیـــر بارهـــا 
مطرح شـــده را از فهرســـت کنار بگذارد. 
حتی نـــام بازیکنی همچون کوشـــکی که 
گفته شـــد بـــه طـــور قطعی در فهرســـت 
خروجی قرار گرفته نیز از لیســـت بیرون 

نرفته اســـت. 
موســـیمانه ابتـــدای فصل اعـــلام کرد که 
کوشـــکی، رمضانی و بلانکو در فهرست او 
قرار ندارند و باشـــگاه باید ایـــن بازیکنان 
را از لیســـت کنـــار بگذارد اما تـــا به امروز 
هیـــچ اتفاق مثبتـــی رخ نداده و باشـــگاه 
اســـتقلال هنـــوز موفـــق بـــه توافـــق بـــا 
ایـــن بازیکنان نشـــده اســـت. توافق نیز 
ممکن نخواهد شـــد مگر اینکه باشـــگاه 
استقلال مبالغ درخواستی این بازیکنان 
را بـــه حساب شـــان واریـــز کنـــد. دربـــاره 

کوشـــکی شـــنیدیم کـــه وی بـــه باشـــگاه 
اســـتقلال اعلام کـــرده تمـــام مطالباتش 
برای ســـال های بعـــد را نیـــز می خواهد. 
هرچند که این خواســـته ممکن نیســـت 
چـــون اگـــر کوشـــکی بخواهـــد بـــه تیـــم 
دیگری بـــرود، مبلغی که از تیم جدیدش 
می گیـــرد از دریافتـــی اش در اســـتقلال 
کســـر خواهد شـــد و به لحاظ قانونی یک 
بازیکـــن یـــا یک مربـــی قادر بـــه دریافت 
دســـتمزد از دو باشـــگاه نیســـت امـــا در 
هرحـــال باشـــگاه اســـتقلال باید بـــا این 

بازیکـــن به توافق برســـد.
تردیـــدی نباید داشـــت تا زمانـــی که این 
بازیکنـــان بـــا اســـتقلال قـــرارداد دارند، 
جـــدا کردن شـــان در صورتی کـــه رضایت 
نداشـــته باشـــند، ممکـــن نخواهـــد بود 
و تاکنـــون نیـــز ایـــن موضـــوع بـــه نفـــع 
اســـتقلال پیش نرفته و بازیکنی همچون 
کوجو که با اســـتقلال قراردادی به مدت 
3فصل ونیم منعقد کرده، به لیســـت وارد 
نشده اســـت و وضعیت مهرداد محمدی 

هـــم مبهم پیـــش می رود.
به هرحـــال مدیران اســـتقلال باید ظرف 
روزهـــای باقیمانـــده تـــا شـــروع دوبـــاره 
نیم فصـــل دوم تکلیـــف ایـــن بازیکنـــان 
را روشـــن کنند تـــا قادر بـــه اســـتفاده از 
بازیکنـــان جدیـــد خـــود باشـــند در غیر 
این صورت ممکن اســـت کوجـــو به بازی 
اول اســـتقلال در نیم فصل دوم نرســـد و 
نتوانـــد تیمـــش را در بازی با شـــمس آذر 

همراهـــی کند.

لیست استقلال همچنان جای خالی ندارد

کوجو  بین زمین و آسمان

کوجو 
درحالی با 

استقلال 
قرارداد بسته 

که هنوز 
مشخص 

نیست 
مدیران این 

باشگاه قصد 
دارند چه 

زمان نام این 
بازیکن را 

به طور رسمی 
وارد لیست 

کنند

سؤال و جواب

فائزه زمانی
خبر نگار

 در جریان برگزاری اردوی آماده ســـازی تیم فوتبال اســـتقلال در جزیره کیش، کارگاه های آموزشی مرتبط 
بـــا مجوز حرفـــه ای نیز با حضـــور بازیکنان، کادرفنـــی و عوامل اجرایی تیم فوتبال بزرگســـالان اســـتقلال 
برگزار شـــد. در این کارگاه آموزشـــی، بازیکنـــان و اعضای کادرفنی بـــا آخرین دســـتورالعمل های حاکم بر 
مســـابقات بین المللی و قوانین تعیین  شـــده از سوی کنفدراسیون فوتبال آسیا آشـــنا شدند تا در جریان 
برگزاری مســـابقات با آگاهی کامل از قوانین و مقررات رفتار کنند. براســـاس مقـــررات بازیکنان و اعضای 

کادرفنی تیم ها باید با اســـتانداردهای برگزاری مســـابقات به خوبی آشـــنا شوند.

علی نظری جویباری، مدیرعامل باشـــگاه اســـتقلال صبح دیروز به ورزشـــگاه آزادی تهران رفت و از این ورزشـــگاه بازدید 
کـــرد. جویباری در این بازدید نکاتی را در خصوص نحوه میزبانی یادآور شـــد. طبق برنامه ای که اعلام شـــده قرار اســـت 
بازی اســـتقلال و شـــمس آذر در ورزشـــگاه آزادی تهران برگزار شـــود. اســـتقلال بعد از نیم فصل دوری از ورزشگاه آزادی 
دوباره به خانه خود باز خواهد گشـــت و این بازی را در ورزشـــگاه آزادی با حضور تماشـــاگران خودی انجام خواهد داد. 
البته همچنان برخی از نقاط ورزشـــگاه آزادی درحال بازسازی اســـت و بالطبع بلیت فروشی کاملی برای این بازی انجام 
نخواهد شـــد و تماشـــاگران فقط قادر به استفاده از قسمت هایی هستند که قابلیت نشســـتن تماشاگران وجود دارد. 

برگزاری کارگاه 
آموزشی برای 

بازیکنان استقلال

 بازدید 
 جویباری 

از آزادی

گزارش یک

حمیدرضا عرب
خبر نگار


